
IZVEŠTAJ IZVRŠNOG ODBORA SRPSKOG VETERINARSKOG DRUŠTVA 

Sastanak izvršnog odbora srpskog veterinarskog društva održan je 22.10.2020. godine, 

simbolično na dan kada je pre tačno 130 godina osnovano prvo Udruženje marvenih 

lekara Kraljevine Srbije. Sastanak je, u skladu sa prethodno dostavljenim pozivom, 

počeo u 11 časova u prostorijama SVD. Nakon evidencije prisustva članova izvršnog 

odbora i utvrđivanja potrebnog kvoruma, predsednik SVD, dr Milorad Mirilović 

predstavio je tačke dnevnog reda i otvorio diskusiju.  

Kako zbog pandemije Covid-19 nije moguće održati Izbornu Skupštinu Srpskog 

veterinarskog društva usvojen je predlog da se do mogućnosti održavanja Skupštine 

izvrše neke personalne promene u IO i rukovodstvu SVD koje bi bile verifikovane na 

Skupštini. 

Jednoglasnom odlukom usvojen je predlog novih članova izvršnog odbora SVD koji će 

svojim entuzijazmom i stručnošću doprineti ugledu društva, kao i realizaciji velikog 

broja planiranih aktivnosti. Spisak članova IO se nalazi na sajtu SVD (www.svd.rs) 

Jednoglasnom odlukom prisutnih članova usvojene su i sve ostale tačke dnevnog reda. 

Tokom dvočasovne diskusije ukazano je na značaj povećanja aktivnosti rada podružnica 

i uključivanja što većeg broja veterinara u rad SVD preko svojih predstavnika. 

Predstavljeni su i predlozi za smanjenje troškova rada društva, kao i nove mogućnosti 

dodatnog finansiranja. Takođe, zajednička tema svih učesnika u diskusiji bila je razvoj 

jasne strategije rada društva prema mesečnom, kvartalnom, godišnjem i dugoročnom 

rasporedu.  

Nakon završene diskusije svim prisutnim članovima, dekan Fakultetaveterinarske 

medicine predstavio je nove prostorije SVD namenjene Akademiji veterinarske 

medicine Srpskog veterinarskog društva. Prostorije su od strane rukovodstva Fakulteta 

veterinarske medicine date društvu na besplatno petogodišnje korišćenje što je naišlo na 

veliko odobravanje svih prisutnih članova. Imajući u vidu vrlo uspešnu dosadašnju 

saradnju sa rukovodstvom FVM i njihovu kolegijalnu, stručnu, tehničku i finansijsku 

pomoć i podršku u radu SVD-a javila se ideja za izradom zahvalnice dekanu FVM dr 

Vladi Teodoroviću. Za sve članove izvršnog odbora organizovan je prigodan radni ručak 

u restoranu Studentskog Centra, gde su, uz prijatnu atmosferu, razmatrane nove 

mogućnosti za realizaciju aktivnosti društva, pre svega vezano za što bolji odabir tema 

za potrebne edukacije, kao i mogućnosti rada tokom Covid pandemije. 

         Prof. dr Milorad Mirilović 


